

---

THE WILDLIFE ACT  
(C.C.S.M. c. W130)

**General Hunting Regulation, amendment**

---

Regulation 182/2009  
Registered November 13, 2009

**Manitoba Regulation 351/87 amended**  
**1 The General Hunting Regulation, Manitoba Regulation 351/87, is amended by this regulation.**

**2(1) Subsection 5(6) is replaced with the following:**

**5(6)** Every person who kills a deer or elk in game hunting area 18B, 18C, 23 or 23A shall, without delay, deliver the complete head, upper neck, lungs and trachea (windpipe) of the deer or elk to an officer or another person designated by the minister.

**2(2) The following is added after subsection 5(6):**

**5(7)** Every person who kills a deer or elk in game hunting area 5, 6, 6A, 11, 12, 13, 13A, 18, 18A or 22 (west of provincial trunk highway 83) shall, without delay, deliver the complete head and upper neck of the deer or elk to an officer or another person designated by the minister.

November 3, 2009  
3 novembre 2009

**Minister of Conservation/Le ministre de la Conservation,**

Stan Struthers

---

The Queen's Printer  
for the Province of Manitoba

---

LOI SUR LA CONSERVATION DE LA FAUNE  
(c. W130 de la C.P.L.M.)

**Règlement modifiant le Règlement général concernant la chasse**

---

Règlement 182/2009  
Date d'enregistrement : le 13 novembre 2009

**Modification du R.M. 351/87**  
**1 Le présent règlement modifie le Règlement général concernant la chasse, R.M. 351/87.**

**2(1) Le paragraphe 5(6) est remplacé par ce qui suit :**

**5(6)** Quiconque tue un cerf ou un wapiti dans les zones de chasse au gibier 18B, 18C, 23 et 23A est tenu de remettre, sans délai, à un agent ou à une autre personne que désigne le ministre la tête, le haut du cou, les poumons et la trachée au complet de l'animal.

**2(2) Il est ajouté, après le paragraphe 5(6), ce qui suit :**

**5(7)** Quiconque tue un cerf ou un wapiti dans les zones de chasse au gibier 5, 6, 6A, 11, 12, 13, 13A, 18, 18A et 22 (à l'ouest de la route provinciale à grande circulation n° 83) est tenu de remettre, sans délai, à un agent ou à une autre personne que désigne le ministre la tête et le haut du cou au complet de l'animal.

---

L'Imprimeur de la Reine  
du Manitoba